
	  

	  

Heerenveen,	  13	  juli	  2015	  	  

Aan	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  :	  	  Besturen	  van	  Plaatselijk	  Belang,	  Dorpsbelangen	  en	  Wijken	  

Van	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  :	  	  Initiatiefgroep	  Windenergie	  Heerenveen	  

Betreft	  	  	  	  :	  	  Stand	  van	  zaken	  wind	  initiatief	  

	  

Geachte	  dames	  en	  heren,	  

Vorig	  jaar	  hebben	  we	  met	  betrekking	  tot	  ons	  wind	  initiatief	  intensieve	  gesprekken	  met	  u	  gevoerd	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
en	  zijn	  in	  afstemming	  met	  u	  meerdere	  informatiebijeenkomsten	  met	  de	  bewoners	  in	  uw	  dorpen	  en	  
wijken	  	  georganiseerd.	  Na	  de	  zomer	  hebben	  wij	  u	  doen	  weten	  nu	  eerst	  politieke	  besluitvorming	  in	  
deze	  af	  te	  wachten	  alvorens	  verdere	  stappen	  te	  zetten.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Vanuit	  de	  politiek	  zaten	  tot	  voor	  kort	  het	  Rijk	  en	  de	  provincie	  niet	  op	  één	  lijn	  wat	  betreft	  de	  
windlocaties	  in	  Fryslân.	  Inmiddels	  heeft	  het	  Rijk	  gekozen	  voor	  het	  IJsselmeer	  en	  mogelijk	  ook	  de	  Kop	  
van	  de	  Afsluitdijk.	  Verder	  is	  onze	  indruk	  dat	  de	  Heerenveense	  locaties,	  	  zoals	  genoemd	  in	  het	  besluit	  
van	  Provinciale	  Staten	  van	  medio	  december	  vorig	  jaar,	  momenteel	  niet	  meer	  op	  de	  kaart	  staan.	  	  	  	  
Naar	  aanleiding	  hiervan	  blijven	  wij	  uiter	  aard	  de	  politieke	  ontwikkelingen	  volgen	  maar	  is	  er	  wat	  ons	  
betreft	  op	  dit	  moment	  geen	  aanleiding	  verder	  te	  gaan	  met	  onze	  planontwikkeling	  en	  het	  
haalbaarheidsonderzoek.	  	  Uiteraard	  blijven	  de	  leden	  van	  onze	  Initiatiefgroep	  zich	  inzetten	  met	  het	  
ontwikkelen	  en	  toepassen	  van	  duurzame	  energie,	  niet	  alleen	  windenergie	  maar	  o.a.	  ook	  geo-‐thermie	  
en	  grootschalige	  zonne-‐energie.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Ons	  windinitiatief	  heeft	  begrijpelijk	  	  tot	  veel	  discussies	  geleid.	  Toch	  blijven	  we	  er	  van	  overtuigd	  dat	  
de	  van	  “onderop”	  aanpak	  de	  juiste	  manier	  is	  voor	  het	  verwerven	  van	  maatschappelijk	  draagvlak.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
U	  heeft	  als	  besturen,	  met	  behoud	  van	  onafhankelijkheid,	  dit	  proces	  gefaciliteerd	  en	  voor	  deze	  
medewerking	  zijn	  wij	  u	  zeer	  erkentelijk!	  

Met	  vriendelijke	  groet,	  

Dirk	  van	  den	  Berg,	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
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